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نگاه

امیدهای جودو زنده شد

وقتــی جــودوکاران ایرانی بــه رقابت های 
جهانی مجارســتان اعزام می شدند، قطعا هیچ 
کارشناســی بیشــتر از این که ما به یک مدال 
برسیم،  توقع نداشت. به خاطر برخی کوتاهی ها 
در یک دهه اخیر صاحب مدال نشــده بودیم و 
همین تک مدال ســعید ملایی نیز در این دوره 
جرقه خوبی برای شروع موفقیت های جدید بود. 
اگر ســرمایه گذاری کنیم، می توانیم مدال های 
خوبی بگیریم و این دوره نشــان دادیم که ایران 
توانایی رفتن روی ســکوی جهانی را دارد. البته 
نباید به یک مدال بسنده کنیم و دایما می بایست 
جودوکاران را به تورنمنت های بین المللی اعزام 
کنیم. اگر ســعید ملایی امروز مدال می گیرد، 
چند  سال است که کار کرده و تجربه های زیادی 
را پشت سر گذاشــته اســت. نباید از شکست 
بترسیم و با یک باخت جودوکاران جوان را کنار 
بزنیم. باید ارزیابی جودوکاران براساس عملکرد 
فنی شان باشد و حتی به مدال گرفتن یا نگرفتن 
آنها فکــر نکنیم. من می توانــم بگویم این یک 
مدال هم یک جرقه اســت و اگر سیستماتیک 
عمل نکنیم، همین یک مدال برنز هم از دست 
می رود. من اکثر مســابقات ایــن دوره را دیدم 
و به نظــرم آن نفراتی که مدال هــم نگرفتند، 
عملکرد خوبی نداشتند. این شکست ها پایه ریز 
پیروزی های بعدی اســت. ســعید ملایی هم 
بارها در چند  ســال اخیر شکســت خورده بود 
اما حالا یکی از 6 مــدال تاریخ جودوی ایران در 
مسابقات جهانی را کسب کرده است. رقابت های 
جهانی بعد از المپیک بزرگترین میدانی اســت 
که جودوکاران می تواننــد آن را تجربه کنند و 
همین حالا مطمئنا تجربه های خیلی بیشتری 
از قبل در مجارســتان به دست آوردند. در چند  
ســال اخیر که جودو خوب نتیجه نمی گرفت، 
برخی می گفتند، این رشــته خالی از استعداد 
شده اما من معتقدم استعداد همیشه در سراسر 
ایران وجود دارد. شاید مسئولان با کوتاهی شان 
خیلی از این استعدادها را از بین بردند و نفراتی 
که در رده های پایــه مدال کســب کردند، به 
بزرگسالان نرسیدند. مثلا رامین صفویه که در 
المپیک نوجوانان مدال طلا کسب کرده بود، در 
این دوره در گام اول شکســت خورد. البته توقع 
زیادی بود که می گفتیــم او باید قهرمان جهان 
را شکســت دهد اما اگر بیشــتر در این سال ها 
روی ایــن جوان کار شــده بود، می توانســت 
مدالش را در رده بزرگســالان هــم تکرار کند. 
طرز فکر ما همواره نتیجه گرایی بوده که درست 
نیست. این که ورزشــکار را برای گرفتن مدال 
تحت فشــار قرار دهیم، راه اشــتباهی است که 
می رویم. من معتقدم با پرورش همین جوان ها 
و سرمایه گذاری روی آنها می توانیم در المپیک 

2020 به مدال برسیم. 

ورزش جهان

تمدید قرارداد اتلتیکو مادرید تا 2020|  
دیه گو سیمئونه ســرمربی تیم فوتبال اتلتیکو 
مادرید قــراردادش را با این تیم تــا پایان فصل 
20-2019 تمدید کرد. قرارداد پیشین سرمربی 
آرژانتینی روخی بلانکو تا پایان فصل جاری اعتبار 
داشت اما باشگاه 2 ســال دیگر مدت این قرارداد 
را تمدید کرده است. ســیمئونه که  سال 2011 
هدایت قرمز و سفیدپوشــان مادرید را برعهده 
گرفت، با این تیم افتخاراتی همچون قهرمانی در 
لالیگا، قهرمانی در لیگ اروپا، سوپرجام اسپانیا و 
سوپرجام اروپا کســب کرده است. این هفتمین 

فصل حضور سیمئونه در اتلتیکو مادرید است.
نــادال در یک چهارم نهایــی آخرین 
گرنداسلم سال|  مرحله یک هشتم نهایی بخش 
انفرادی مردان رقابت های تنیس گرنداسلم یواس 
اوپن با برتری قاطعانه رافائل نادال اســپانیایی، 
تنیسور شماره یک دنیا ادامه یافت. نادال با برتری 
3 بر صفر مقابل الکساندر دولگوپولوف از اوکراین 
به مرحله یک چهارم نهایی راه یافت. او با نتایج 6 
بر2، 6 بر 4 و 6 بر یک رقیبــش را برد و به جمع 
8 تنیسور برتر چهارمین و آخرین گرنداسلم  سال 

تنیس راه یافت.
پیام امباپه به هواداران خشمگین موناکو| 
کایلیان امباپه، مهاجم 18ســاله پاری سن ژرمن 
خطاب به هــواداران موناکو کــه از انتقال وی به 
تیم رقیب خشمگین هستند، پیامی در حساب 
کاربری خود در شبکه اجتماعی »توییتر« منتشر 
کرد. در پیام وی آمده اســت: »تنها می خواهم از 
تمامی شما بابت عشــقی که در طول حضور در 
موناکو به من داشتید، تشکر کنم. تاکنون چنین 
ابراز محبــت، حمایت و قدرتــی را ندیده بودم. 
می دانم که برخی از شما تصمیم من برای پیوستن 
به پاری سن ژرمن را درک نمی کنید و بابت همین 

خشمگین هستید، من این را درک می کنم.«
یوونتوس در کمین اینیســتا| آندرس 
اینیســتا بازیکن کلیدی تیم فوتبال باشــگاه 
بارســلونا قرارداد خود را با این تیم تمدید نکرده 
و گویا خیال انجام ایــن کار را نیز ندارد. او البته به 
یک بازیکن تک نیمه ای تبدیل شده اما یوونتوس 
حاضر است برلی داشتن اینیستا مبلغ 30 میلیون 
یورو پرداخت کند. اینیستا در صورت عدم تمدید 
قرارداد تا زمســتان به یک بازیکــن آزاد تبدیل 
خواهد شد. مقامات باشگاه بارسلونا در تلاش اند 
قرارداد اینیســتا را در نخستین فرصت ممکن 

تمدید کنند.

شهروند| حضور یک گزارشگر فوتبال در کلاس 
مربیگری اتفاقی بود کــه در روزهای اخیر هم باعث 
تعجب فوتبالیست های قدیمی حاضر در این کلاس 
شد و هم برای مردم و علاقه مندان به فوتبال جذاب 
بود. گزارشگری که در سال های اخیر توانسته خودش  
را به عنوان پایه ثابت برنامه های ورزشی معرفی کند، با 
وجود طی کردن مدارج مربیگری به فکر نشستن روی 
نیمکت نیست و صرفا هدفش را بالابردن دانش خود 
در حوزه فوتبال می داند. به همین بهانه با محمدرضا 
احمدی که این روزها در کنار ســتاره های ســابق 
فوتبال ایران در کلاس مربیگری B شرکت می کند، 
همکلام شدیم. در ادامه گفت وگوی »شهروند« با این 
گزارشگر که دیگر می توان به او لقب مربی فوتبال هم 

داد را می خوانید: 
شما چه زمانی مدرک C گرفته بودید که حالا 

موفق به حضور در کلاس B شدید؟
شــاید از تمام کســانی که این روزها در کلاس 
B شــرکت می کنند، قدیمی تر باشم! من سال های 
زیادی است که دنبال کلاس های مربیگری هستم. 
6 سال قبل مدرک C را گرفتم و حالا هم فرصتی شد 

تا در کلاس B در کنار بزرگان فوتبال شرکت کنم.
دلیل این که فاصله زیــادی بین این 2 دوره 

افتاد، چه بود؟ 
راســتش را بخواهید، هم خودم درگیر کار بودم 
و هم چندباری درخواســت دادم که رد شد. در این 
مدت المپیک، بازی های آســیایی و مسابقات یورو 
انجام شــد که مرا خیلی درگیر خودش کرده بود. از 
طرفی مسئولان فدراســیون می گفتند؛ بازیکنان 
ملی پوش و لیگ برتری درخواست های زیادی دادند 
و اولویت با آنهاست. شاید کم لطفی هم کردند اما حالا 
این فرصت پیش آمده که مــن جزو 24نفر کلاس 

مربیگری B باشم. 
تابه حال تجربه مربیگری هم داشته اید؟

بله، من برای این که مــدرک C را بگیرم، با کمک 
برخی از دوستانم در دســته یک تهران و لیگ آسیا 
ویژن فعالیت کردم. البته تجربه مربیگری حرفه ای 
 C ندارم و فقط برای این که باید برای گرفتن مدرک
و ورود بــه کلاس B در یک تیم مربیگری می کردم، 

چنین اتفاقی رخ داد و تجربه خوبی هم بود. 
این سوال در ذهن خیلی ها نقش بسته که 
انگیزه محمدرضا احمــدی از حضور در این 

کلاس ها چیست؟
مهمترین و البتــه می توانم بگویــم تنها هدفم 
بالابردن اطلاعات فوتبالی و سطح فنی خودم است 
که می تواند در بحث گزارش فوتبال به کمکم بیاید. 
ما کارشناسان زیادی را به برنامه دعوت می کنیم که با 

آنها بحث فنی انجام می دهیم. شاید با بالابردن دانش 
خودم بتوانم سوالات بهتر و فنی تری بپرسم. مطمئنم 
که از اطلاعاتی که در این کلاس ها به دست می آورم، 

می توانم در گزارشم استفاده کنم. 
پس احتمال نــدارد یک روز مربی یک تیم 

حرفه ای فوتبال شوید؟
بعیــد می دانم اصــلا مربیگری بــا روحیات من 
سازگار باشد. با توجه به شرایطی که فوتبال ما دارد 
و حاشیه هایی که هست، من نمی توانم حتی به این 
موضوع فکر کنم. شاید از حوصله من خارج باشد که 

روی نیمکت یک تیم بنشینم و مربی باشم. 
واکنش بازیکنان سابق فوتبال ایران که در 
این کلاس هستند، نسبت به حضور شما چه 

بود؟
خیلی برایشان جذاب بود. وقتی روز اول به محل 
این کلاس رفتم، همه فکر می کردنــد رفتم از آنها 
گزارش تهیه کنم. کلاس ما هم ساعت 6 صبح آغاز 
می شــود و تعجب کرده بودند که چرا آن موقع برای 
تهیه گزارش رفته ام. وقتی فهمیدند که من 6 ســال 
قبل مدرک C مربیگری را گرفتم، برایشان جالب تر 
هم شد. البته به همه دوستان فوتبالی حاضر در این 
کلاس هم گفتم که محمدرضا احمدی کارش چیز 
دیگری است و اگر در این کلاس ها شرکت می کنم، 

صرفا برای بالابردن اطلاعات خودم است. 
شاید حضور علی کریمی در این کلاس هم 

برای شما جذاب باشد؟
علی آقا که فوق العاده دوست داشتنی است. او به من 
لطف دارد و چیزهای زیادی از او یاد می گیرم. به جز 
علی کریمی نفرات دیگری مثل محسن خلیلی، جواد 
کاظمیان، فرزاد آشوبی و... هم در این کلاس هستند 
و از همنشــینی با آنها لذت می برم. به خودشان هم 
گفتم که در این چند روز هر صحبتی مطرح می شود، 
برای من آموزنده است. البته با هم فوتبال هم بازی 
کردیم که خیلی برای من جذاب تر بود. بدون  شک 
نه تنها در ایران،  بلکه در تمام دنیا خیلی از افراد هستند 

که دوست دارند با علی کریمی هم بازی شوند. 
از میان گزارشگرهای خارجی کسی را سراغ 

داری که به سمت مربیگری رفته باشد؟
شــاید بیشــتر این موضــوع را شــاهد بودیم 
فوتبالیست هایی وجود داشتند که به سمت اجرای 
برنامه های ورزشی و گزارشگری آمده باشند. بدون 
 شــک »گری لینه کر« مشــهورترین آنهاست که 
برنامه اش در انگلستان طرفداران زیادی دارد. او هم 
در ابتدا فوتبالیست بوده و ســپس وارد عرصه اجرا 
شده است. البته فکر نمی کنم مشکلی وجود داشته 
باشد که یک گزارشگر هم به سمت مربیگری برود و 

فوتبالیست ها به سمت اجرا بیایند. 
از میان همکلاســی های فعلی تان کسی 

هست که توانایی اجرا داشته باشد؟
بله، محسن خلیلی خیلی خوب و مسلط صحبت 
می کند. حتی جواد کاظمیان نیز این توانایی را دارد. 
به  نظرم خیلی از فوتبالیست های ما می توانند در این 
مسیر حرکت کنند و به ســمت اجرای برنامه های 
ورزشی بیایند. من در این سال هایی که در رسانه ملی 
و به ویژه برنامه تخصصی گزارش ورزشــی با اعتماد 
آقای ذکایی کار می کنم، با فوتبالیست های زیادی 
در ارتباط بودم که به عنوان کارشــناس به برنامه ما 
دعوت شدند. ما حساســیت زیادی برای دعوت از 
یک کارشناس به خرج می دهیم و اتاق فکری برای 
این کار داریم. شاید می توانم بگویم تعداد نفراتی که 
دانش بالایی داشته باشند و اطلاعات خود را به ویژه 
در بخش فوتبال خارجی به روز کنند، انگشت شمار 
اســت. به  خاطر همین اســت که بــه جوان ترها 
همیشه می گویم بیشــتر مطالعه کنید. امیدوارم 
فوتبالیست هایی که واقعا توانایی خوبی در اجرا دارند، 
به این سمت بیایند و بخشی از کار را برعهده بگیرند. 
این کار باعث می شود سطح برنامه های تلویزیونی هم 
بالاتر برود، چون این چهره های مشهور فوتبال هم 

طرفداران خودشان را دارند. 

شــهروند|  مشــکل پیش آمده برای تیم دوچرخه ســواری 
پیشگامان ســروصدای زیادی به پا کرده است. این تیم در فرودگاه 
گوانگجوی چین به دلیل همراه داشتن دارو متوقف شد که درنهایت 

موضوع با وساطت سرکنسولگری چین خاتمه یافت.
شک چینی ها به تیم ایرانی

تیم دوچرخه سواری پیشــگامان که برای حضور در تور زینگتای 
چین به این کشــور ســفر کرده بود، به دلیل همراه داشتن دارو در 
فرودگاه گوانگجو متوقف شــد. ایــن موضوع باعث شــد حرف و 
حدیث های زیادی درباره مشــکلاتی که برای تیــم ایرانی در این 
فرودگاه پیش آمده، مطرح شــود؛ ظاهرا به دلیل این که در یکی، دو  
سال اخیر دوپینگ های انجام شده از طرف دوچرخه سواران ایرانی 
باعث حساسیت بقیه کشورها به ایران شده است. حتی چندی پیش 
تیم پیشگامان به دلیل تعداد بالای دوپینگ های دوچرخه سوارانش 

تعلیق هم شــده بود تا چینی ها حســابی به فکر بازرســی وسایل 
ورزشکاران این تیم بیفتند. خوشــبختانه با بازرسی ورزشکاران و 
همراهان تیم پیشگامان مشخص شــد اثری از داروهای غیرمجاز و 

نیروزا در وسایل آنها نیست.
پایان شایعات

درحالی که گفته می شد تیم پیشــگامان به دلیل همراه داشتن 
دارو در فــرودگاه گوانگجو متوقف شــده بود، اما مربــی این تیم 
و سرکنســولگری ایــران در گوانگجو ضمن تأییــد معطلی کوتاه 
در فرودگاه، مســأله را کوچک و عــادی عنوان می کننــد. ظاهرا 
موضوع مربوط به داروهای موجود در وســایل تیم پیشگامان بوده 
که این داروها در مســیر رفت و در فرودگاه گوانگجو برای این تیم 
دردسرآفرین شده اما خوشبختانه موضوع با وساطت سرکنسولگری 

ایران در گوانگجو خاتمه یافته است.

حساسیت چینی ها به همه کشورها
مصطفی ســیدرضایی، مربی تیم پیشــگامان در این باره گفته 
اســت: »قانون کشــورهایی مانند چین و امارات به این شکل است 
که نمی توان حتی قرص سرماخوردگی همراه خود داشت و این کار 
ممنوع اســت. زمانی هم که آنها بفهمند ورزشکاری در وسایل خود 
دارو به همراه دارد، او را مورد بازرسی قرار می دهند تا مواد ممنوعه 
به همراه نداشته باشد. اتفاقی که برای تیم ما رخ داد هم همین بود و 
ماموران فرودگاه دنبال داروهای ممنوعه ورزشی بودند. به اعتقاد من 
خود فدراسیون چین خواسته بود که ما را با دقت در فرودگاه بازرسی 
کنند، زیرا قبلا پرس وجو کرده بودند که ساعت پروازمان کی است و 
چه زمان وارد چین می شویم. با این حال مسأله خاصی نبود، در غیر 
این صورت اولا اجازه حضور در مسابقه را به ما نمی دادند و دوم این که 
به این راحتی اجازه برگشت به ایران را نداشتیم.« ظاهرا این کنترل 
و سختگیری چینی ها مربوط به همه تیم های دوچرخه سواری بوده 
اما با توجه به سابقه دوپینگ در دوچرخه سواری ایران در سال های 
اخیر بازرسی آنها از تیم پیشگامان با دقت بیشتری انجام شده است.

 دوچرخه سواران به دلیل همراه داشتن دارو در چین جنجال ساز شدند

دردسر فرودگاهی برای رکابزنان ایرانی

گفت وگوی »شهروند« با محمدرضا احمدی، گزارشگری که در کلاس های مربیگری شرکت کرد

فوتبالیست ها هم می توانند مجری ورزشی شوند!
 حوصله مربیگری ندارم؛ هدفم دانش افزایی است   تصور کردند رفته ام از کلاس مربیگری گزارش بگیرم!    لذت فوتبال بازی کردن با علی کریمی را چشیدم

مسعود حاجی آخوندزاده
کارشناس جودو

کیوسک

بارسا از پارسال بهتر است

روزنامه »اسپورت« چاپ کاتالونیا مصاحبه ای با 
بارتومئو، رئیس تحت فشار باشگاه بارسلونا انجام 
داده اســت. او در واکنش به انتقادهای موجود از 
شرایط بارسا گفته اســت: »تیم از فصل گذشته 
بهتر است و با صبر بیشتر نتیجه خوبی می گیریم.«

رشفورد، انگلیس را نجات داد

روزنامه انگلیسی »میرر« با اشاره به برد 2 بر یک 
انگلیس برابر اسلواکی نوشت: »عملکرد مارکوس 
رشفورد ستاره جوان سه شــیر دلیل اصلی این 
برتری بود.« ایــن روزنامه تیتر زد: »رشــفورد، 

انگلیس را نجات داد.«

شایعه روز

بلاتکلیفی منتظری در استقلال
محبوب  مدافــع 
اســتقلالی ها بعد از 
ســال ها حضــور در 
فوتبال قطــر به تیم 
سابق خود برگشت اما 
هیچ چیز آنطور که او 
می کرد،  پیش بینی 

پیش نرفت. منتظری که بارها با اســتقلالی ها 
سر میز مذاکره نشست و شرط های زیادی برای 
پیوستن به این تیم داشت، در هفته های ابتدایی 
حضورش در این تیم عملکــرد خوبی ارایه نداد 
اما باز هم اســتقلالی ها به حضور او نیاز داشتند. 
با این حال مصدومیت شدید منتظری رویای او 
و استقلالی ها را بر باد داد، چون به نظر می رسد 
او حداقل تا 4مــاه آینده نتواند بــرای این تیم 
بازی کند. منتظری به دلیل شکست استخوان 
ترقوه اش تحت یک جراحی سنگین قرار گرفت 
و در بهترین حالت تا اواسط نیم فصل دوم آماده 
حضور در میادین نمی شــود. حالا منصوریان 
در آســتانه انتخابی بزرگ قرار گرفته اســت. او 
می تواند تا فرصت باقی مانده تا پایان فصل نقل 
و انتقالات نام منتظری را از لیســت خود خارج 
کند و به جای او یک مدافع جذب کند. استقلال 
درحال حاضر با بحران دفاع وسط روبه روست و با 
این شرایط جذب یک دفاع وسط برای این تیم 
بسیار واجب است، مگر این که منصوریان بخواهد 
از بازیکنانش در پست های غیرتخصصی استفاده 
کند. البته سرپرست این تیم دیروز خارج شدن 
پژمــان از لیســت را تکذیب کرد امــا باید دید 

منصوریان می تواند تصمیم بهتری بگیرد یا نه.

آن سوی مرز

نخستین بازی صادقیان در عثمانلی
پیام صادقیان، ستاره سال های گذشته فوتبال 
ایران که اقبالی در بین باشگاه های وطنی نداشت، 
به ترکیه رفــت تا به روزهای خــوب فوتبالش 
برگردد. صادقیان با باشگاه عثمانلی وارد مذاکره 
شــد و با این تیم به توافق رســید. صادقیان در 
نخستین بازی خود در ترکیب عثمانلی اسپور 
در دیــداری تدارکاتی به میــدان رفت و با پاس 
گل خود نشــان داد می توان به بازگشــت او به 
روزهای خوبش امیدوار شد. صادقیان در این تیم 
پیراهن شماره 66 را بر تن خواهد کرد. عثمانلی از 
تیم های ضعیف و قعرنشین فوتبال ترکیه است 
امــا صادقیان اگر در این تیم بدرخشــد، باز هم 

مشتریان خوبی پیدا خواهد کرد.

ارایه مدارک ذوب آهن به فیفا
عقد قــرارداد 5ســاله رضا شــکاری با تیم 
روبین کازان در صورتی اتفاق افتاده که باشــگاه 
ذوب آهن او را همچنان بازیکــن خود می داند. 
درحالی  که شــکاری به فســخ قانونی خود با 
ذوب آهن اصــرار دارد اما این باشــگاه اقدام او را 
غیرقانونــی می داند. در همین راســتا ذوبی ها 
تمام مدارک خود ازجمله رأی کمیته انضباطی 
فدراسیون را که به ســود این تیم صادر شده، به 
فیفا ارســال کرده اند تا مانع حضور شکاری در 

روبین کازان شوند

ورزش
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شهروند| مدیر موفــق فدراسیون والیبال که با 
تصمیمات خود در شکوفایی و موفقیت این رشته 
نقشی پررنگ داشت، این روزها میان اهالی ورزش 
محبوبیت نــدارد. محمدرضا داورزنــی با انتصاب 
مسعود سلطانی فر به ســمت وزیر ورزش و جوانان 
به جای نصرالله ســجادی، معاون ورزش قهرمانی 
این وزارتخانه شــد. او به موازات حضــور در وزارت 

ورزش، در فدراســیون والیبال هــم ماند تا با دو 
ســمت مهم در ورزش مورد انتقاد برخی از 

کارشناسان و مدیران قرار بگیرد. داورزنی 
در ماجرای رسیدگی به ناکامی تیم ملی 
کشتی آزاد در مسابقات قهرمانی جهان، 

حسابی حاشیه ساز شد.بیانیه های پر 
از طعنه و انتقاد فدراســیون 
کشــتی اگرچه با سکوت 
داورزنی مواجه شــد اما او 
در مصاحبــه ای رادیویی 
به طور علنی اعــلام کرد 
که کشتی طلبی از وزارت 
ادعــای  نــدارد.  ورزش 
داورزنــی دربــاره این که 
90 درصد از بودجه فوتبال 

توسط وزارت خانه پرداخت 
شده حسابی اسباب دلخوری 
اهالی کشــتی را فراهم کرده 

است. منصور برزگر و برخی از پیشکسوتان این رشته 
رفتارها و صحبت های اخیر داورزنی را دهان کجی به 
کشتی دانسته اند و خواستار ورود رئیس جمهوری 
یا جهانگیری به عنوان معاون اول، شده اند تا مسائل 
کشتی پیگیری شــود. از طرف دیگری این روزها 
فوتبالی ها هم رابطه چندان خوبی با داورزنی ندارند. 
بعد از مصاحبه او علیه احسان حاج صفی و مسعود 
شــجاعی به دلیل حضور در دیدار پانیونیوس و 
آلکمار و حاشیه هایی که از سوی فیفا گریبان 
فدراسیون را گرفت، داورزنی جایگاه مثبت 
خود بین فوتبالی ها را از دست داد. در روزهای 
اخیر هم که کی روش اعتراض های شدیدی 
به عملی نشدن وعده های فدراسیون 
و وزارت خانه داشــته، داورزنی 
از کمک ویــژه دولت به تیم ملی 
خبر داد اما چند ســاعت بعد 
وزیر ورزش به صراحت اعلام 
کرد وزارت خانــه کارهای 
لازم برای تیم ملی را انجام 
داده است.ظاهراً این روزها 
داورزنی چندان در جریان 
مواضع وزارت ورزش نیست 
و بین ورزشــی ها هم جایگاه 
خوبی نــدارد و همین موضوع 

جایگاه او را متزلزل کرده است.

در حالی که قرار بود الهام کاکلی به عنوان دونده 
سرعتی ایران به بازی های داخل سالن آسیا اعزام 
شــود، اما مسئولان فدراســیون نظرات دیگری 
دارند. البته تناقضاتی هم در سخنان مسئولان و 
اخبار این فدراسیون برای اعزام این دونده سرعتی 
وجــود دارد. آنچه از اظهارنظرهای مســئولان 
فدراسیون مشخص است، کمیته ملی المپیک 
ظرفیت دوومیدانی کاران اعزامی به ترکمنستان 

را 9نفر اعلام کــرده و به این دلیل بعد از 
اضافه شدن رضا قاسمی به لیست ملی 
پوشان، الهام کاکلی از لیست خارج شده 

اســت. البته رئیس و نایب رئیس 
بانوان فدراســیون دوومیدانی 
می گویند که اسم الهام کاکلی 
در لیســت اولیه ملی پوشــان 
اعزامی به رقابت هــای داخل 
ســالن آســیا نبوده است. این 
موضوع در حالی مطرح می شود 

کــه در 9مردادماه فدراســیون 
دوومیدانــی برای نخســتین بار 
اســامی ملی پوشــان اعزامی به 
بازی های داخل ســالن آسیا را 
اعلام کرد. در آن لیســت نام 9 
ملی پوش دوومیدانی کار وجود 
داشت که اسم الهام کاکلی نیز 

به عنوان دونده 400متر دیده می شــد ولی از نام 
قاسمی در آن لیست خبری نبود؛ اما کمی بعد و در 
حاشیه برگزاری نخستین مرحله لیگ دوومیدانی 
)25 مردادماه( مجید کیهانی از اضافه شدن رضا 
قاسمی به لیست ملی پوشان خبر داد و گفت که 
رضا قاسمی در کنار 9 ورزشکار دیگر به رقابت های 
داخل سالن آســیا اعزام می شود. در 29مردادماه 
هم فدراسیون دوومیدانی، 10 ملی پوش را جهت 
آمادگی بازی های داخل سالن آسیا به اردوی 
تیم ملی فراخواند که بازهم نام الهام کاکلی 
در میان اســامی ملی پوشان دیده می شد؛ 
اما در همین بحبوحه موضوعاتی چون 
رکوردگیــری ســپیده توکلی و 
سلامت کامل رضا قاسمی از سوی 
فدراسیون دوومیدانی و سازمان 
تیم های ملی عنوان شد. سازمان 
تیم های ملی اعلام کرد: »اعزام 
سپیده توکلی در صورتی خواهد 
بود که حدنصــاب 3800 را در 
ماده پنجگانه به ثبت برساند.« 
گویا دوشنبه  شب مسئولان آب 
پاکی را روی دست الهام کاکلی 
ریختند و از عــدم اعزامش به 
بازی های داخل ســالن آسیا 

سخن گفتند.

ورزشی ها یکی، یکی علیه داورزنی موضع می گیرند

معاون وزیر در کانون منفی توجهات
الهام کاکلی از اعزام به مسابقات داخل سالن آسیا بازماند

حذف مشکوک یک دونده دختر
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